
Nieuwsbrief Wijkraad fûgellân
 
Beste bewoners van het fugellan, 

Wij als wijkraad fugellan willen jullie via deze nieuwsbrief op de hoogte brengen wat er de
laatste tijd allemaal gebeurt in de wijk, zoals jullie misschien wel gehoor hebben is de
voormalige vrijgemaakte kerk veranderd in een begeleid wonen pand het stipehus  er is een
hele grondige verbouwing geweest en sinds eind maart zijn de bewoners er komen wonen.

Wij zijn als bestuur regelmatig digitaal aan het vergaderen, de verslagen hiervan proberen
we ook op onze website www.wijkfugellan.nl te plaatsen zo dat jullie ook kunnen lezen waar
we mee bezig zijn. We hopen dat we straks weer een ledenvergadering te kunnen houden 
zodat we jullie kunnen vertellen waar we mee bezig zijn, in de tussentijd zullen we het eerst
nog even via een nieuwsbrief moeten doen. 

We zijn druk bezig met de veiligheid in de wijk, waaronder ook de fietsbrug, de oversteek
hiervan kan naar onze menig veiliger, want volgens ons gaat het daar straks een keer mis.

Ook zijn we bezig om te kijken of we misschien een outdoor sportplaats in de wijk kunnen
realiseren. Ook hebben we als bestuur er over gehad om te kijken wat we aan het zwerfafval
in de wijk kunnen doen maar daar hebben we jullie als wijkbewoners wel bij nodig. 

Ook is er een bedrijf bezig geweest met de riolering in de wijk, deze heeft de riolering
gerenoveert. 

Jullie hebben vast wel in de krant gelezen dat de gemeente bezig is met het realiseren van
een bastion bij de rotonde aan de noord kant van Dokkum bij de centrale as. Wij als wijkraad
zijn daar goed van op de hoogte gebracht wat ze daar nou precies gaan doen. Dit willen
we jullie niet onthouden, vandaar dat we dit ook in deze nieuwsbrief uiteenzetten:

Er zijn ook een paar verzoekjes bij ons binnen gekomen om daar eens naar te kijken wat wij
als wijkraad hierin kunnen betekenen we hebben die punten allemaal bij de gemeente
neergelegd maar we wachten nog op antwoord hierop. 

Wij willen jullie nu even iets vertellen over het bastion. 

Bij het beginpunt van “de centrale as” bij Dokkum wordt een kunstwerk gerealiseerd in de
vorm van een Bastion. Er ligt een wens om dit uitzichtpunt bereikbaar te maken voor
voetgangers en fietsers uit de wijk en de stad door een verhard (beton-)pad aan te leggen
vanuit het bos achter de Zwaan naar het Bastion. De wijkraad Fûgellân heeft ervoor gekozen
dit pad te ‘adopteren’. Dat wil zeggen dat de wijkraad en de gemeente samen optrekken om
subsidies te zoeken voor de aanleg van dit pad. De gemeente heeft om een pad mogelijk te
maken ter voorbereiding al een stuk grond vlak naast de Súd Ie aangekocht. 

De gemeente heeft ook al voorbereidingskosten gemaakt om hier een toekomstig pad
mogelijk te maken. Een gewenst ontsluiting pad zal qua eigendomspositie op gemeentelijk

http://www.wijkfugellan.nl


eigendom moeten liggen. Door het korte tijdsbestek waarin de grondtransactie moest
worden afgerond heeft de gemeente besloten om deze eerste kosten voor een toekomstig
pad (op eigen risico) voor haar rekening te nemen Deze kosten komen niet meer in
aanmerking voor subsidie. Dit maakt het nu wel een stuk makkelijker het pad aan te leggen
als ook de financiering voor de aanleg kan worden gevonden. 

Er zijn een aantal aandachtspunten: 

Aansluiting op bestaande wandelpadenstructuur:
Een goede aansluiting op de bestaande wandelpadenstructuur is belangrijk. De vlonder in
het bos moet worden verhoogd en vervangen, en mogelijk moeten er leuningen worden
aangebracht, zodat het meer een brug wordt.
Toegankelijkheid minder validen:
Het is technisch mogelijk om de helling op het bastion zo te maken dat ook mindervalide
mensen daar zonder al te veel moeite veilig op kunnen komen om te genieten van het
uitzicht.
Oversteek parallelweg:
Het pad moet een bestaande parallelweg oversteken. Het betreft een 60 km-weg. In overleg
met de verkeersambtenaren van de gemeente kunnen we kijken hoe de parallelweg zo veilig
mogelijk overgestoken kan worden. Er kan gedacht worden aan verkeersborden, blokken,
hekjes, markering, haaientanden, een versmalling, e.d.
Parkeren:
Zou er ook door 1 of 2 auto’s geparkeerd moeten kunnen worden naast de parallelweg,
zodat ook voorbij komende automobilisten het Bastion kunnen bezoeken?  

Wij hopen dat jullie nu een beetje een idee hebben waar we samen met de gemeente mee
bezig zijn. 
Wij horen graag of er draagvlak in de wijk is om dit pad aan te gaan leggen. Ook horen we
graag Uw ideeën over een leuke aankleding rondom dit pad, zoals bankjes, informatie-
borden, of ideeën op het gebied van groeninrichting en biodiversiteit, etc.
   

Wij hopen dat jullie nu een beetje het idee hebben waar we mee bezig zijn. Er is ons ook nog
gevraagd hoe wij over voedselbossen denken we hebben als bestuur daar over met elkaar
gesproken en tot de conclusie gekomen dat we ons er eerst wat meer in willen verdiepen
maar ideeën uit de wijk zijn altijd welkom hier over.

Uw opmerkingen en ideeën kunt u altijd doorgeven via het formulier op de website
www.wijkfugellan.nl en dan op “bericht ons”. Natuurlijk mag u ons ook zo aanspreken.
Beschikt u niet over internet of schrijft u liever ideeën op papier dan mag u ook altijd uw
idee insturen naar: R. Hoekstra, De Wylster 23, 9101 XZ Dokkum. Alvast hartelijk bedankt! 


